

# AFAL RAMBLE/RANDO d'AFAL

Dear Afalers,

We invite you to take part in a ramble-picnic that will take place on **Saturday June 20th** at Port Mahon near Sigean. We will do an **easy**, approximately two-hour ramble in the morning, a loop first overlooking the lagoons then by the lagoons. We will have a picnic at the "table of Obélix", a huge table under the trees by the lagoon, some of you already know the place.

The meeting point will be the car park of the **Sigean McDonald's restaurant**, which is easy to find. When you are on the national road leading to Perpignan, Sigean is indicated on your right and you can't miss the Mcdonald's further up on the right. Let's meet there at **9.15 am** so that we can start the ramble around 10 am.

We hope a lot of you will join this friendly event,

Sincerely,

The AFAL bureau

Chers membres de l'AFAL,

Nous vous invitons à participer à une rando-pique-nique le **samedi 20 juin** à Port Mahon, près de Sigean. Nous ferons une randonnée **facile** de deux heures environ le matin, une boucle qui surplombe tout d'abord les étangs et longe ensuite les étangs. nous pique-niquerons à la "table d'Obélix", une immense table sous les arbres au bord des étangs, certains d'entre-vous connaissent déjà l'endroit.

Nous nous retrouverons au **parking du McDonald de Sigean** qui est facile à trouver. Lorsque vous êtes sur la route nationale en direction de Perpignan, Sigean est indiqué sur votre droite, le Mcdo est un peu plus loin sur la droite. Retrouvons-nous à **9h15** de façon à débiter la randonnée vers 10h.

Nous espérons que vous serez nombreux à participer à cette rencontre amicale.

Bien cordialement,

Le bureau de l' AFAL